
Jag skulle vilja anmäla frågan gällande satsning på konstgräs 7ll  
årsmötet. Känns som a; en sån satsning bör ha förankring på e;  

årsmöte! 🙂

Peter 


